
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-12-16, § 11 

 

 Tid: 16 december 2008 kl 16.30 – 16.50 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 16 december 2008 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m)  

Lars Randerz (s) tjänstgörande 

Milly Namiro Darlsson (s)  

Margareta Stavling (s)  

Jonas Larsson (s) 

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted 

Ell, Lars Jolerus, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 



  

 § 11 

Stockholmsarenan i Globenområdet. Programsamråd 

Dnr T2008-512-0391 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt förslag från ordföranden Ulla 

Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och ledamoten Anders Broberg 

(kd): 

 

1. Kontorets förslag godkänns i huvudsak. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

I och med byggnationen av den nya arenan med tillhörande hotell, butiker och kontor 

kommer behovet utav framkomlighet och parkeringsplatser öka markant i området. 

Området är redan idag hårt belastat av besökare och arrangörer under evenemang, 

vilket boende med jämna mellanrum får erfara. Nämnden anser därför att kontoret 

verkar för goda angöringsmöjligheter för alla trafikslag. 

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 21 november 2008. I 

utlåtandet föreslogs enligt följande: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande 

 som svar på remissen. 

2. Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och 

 ledamoten Anders Broberg (kd) ställde sig bakom ett eget förslag till beslut. (se 

 beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) ställde sig bakom kontorets förslag. 

 

3) Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) föreslog 

 följande: 

1. Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar och åberopar tjänsteutlåtandet 

 som svar på remissen. 

2. Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att föreslå en överdäckning med 

 Ekodukt över Nynäsvägen som grönersättning för Sandstuparken. 

3. Trafik- och renhållningsnämnden förklarar ärendet omedelbart justerat. 

4. Därutöver anförs följande: 

 

Sandstuparken anlades som en ersättning för den grön och blåyta som försvann då 

Globen byggdes. Bland annat den lokalt välkända ”Ödledammen” som hyste ett 

rikt bestånd av Mindre vattensalamander. Som även finns beskriven i ett otal 

Stockholmsskildringar.  

Sandstuparken hyser även ett antal äldre tallar, rester av den tidigare nu 



  

bortexploaterade Slakthusskogen.  

Sandstuparken anlades även som ett komplement till hotellet, för att minska 

inverkan av de för hotellgästerna tråkiga omgivningarna. 

Utifrån ovanstående så är det av vikt att även Sandstuparken erätts med ny 

grönmark. 

Trafikkontorets förslag till nya gångbroar över Nynäsvägen till Pastellvägen i 

Blåsut är utmärkt, då detta bygger bort den barriär som Nynäsvägen utgjort i 

grannskapet ända sedan femtiotalet, samtidigt som det medger utökade möjligheter 

för Arenabesökare att ta sig till och ifrån Arenan med kollektivtrafik. 

Men förslaget bör utökas till en överdäckning av hela Nynäsvägen utefter den nya 

arenans hela sträckning och ovanpå denna överdäckning bör en park anläggas, en 

Ekodukt. 

Detta förslag har flera fördelar, dels utökas möjligheterna för gående att ta sig 

mellan arenan och Blåsuts tunnelbanestation. Dels försvinner trafikbullret vid de 

sedan decennier bullerstörda fastigheterna utefter Pastellvägen. Dels så 

grönytekompenseras Sandstuparken av Ekodukten, som dessutom blir direkt 

tillgänglig för Blåsutborna för rekreation och aktiviteter. 

Till exempel kan på Ekodukten väl rymmas både gräsytor, hundrastgård, 

basketplan och minigolf samt mindre träd och buskar. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt förslag från Ulla Hamilton m fl (m), Inge-Britt Lundin (fp) och Anders Broberg 

(kd). 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) med hänvisning till kontorets förslag, 

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) med hänvisning till 

sitt förslag. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) och ersättaren Sebastian Wiklund (v) instämmer i 

förslaget från (mp) och (v). 

 

Paragrafen förklarades omedelbart justerad. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


